
                                                                 
                                  Zapisnik sa 99 sjednice Nastavno-naučnog vijeća 
 

Devedesrtdeveta sjednica Nastavno-naučnog vijeća Fakulteta za poslovne 
studije "Montenegro Business School", održana je 26.04.2013. godine u Podgorici, u 
prostorijama Fakulteta za poslovne studije sa početkom u 13:00 časova. 
Sjednici su prisustvovali: doc. dr Dragoljub Janković, mr Marija Janković, doc. dr 
Jelena Žugić, doc. dr Zoran Todorović, prof. dr Ratimir Jovićević,  prof. dr Rade 
Jovović, prof. dr Milenko popović, prof. dr Sonja Bjeletić i mr Vladan Martić. 
Odsustvo opravdali: doc. dr Slobodanka Krivokapić, doc.dr Jelena Janjušević, prof. dr 
Janko Radulović i Seada Fetić, predstavnik studenata.  
  
 
                                                 Za sjednicu je bio predložen sljedeći: 
 
                                                                      DNEVNI RED 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice; 
2. Razmatranje  korekcije obračuna plata; 
3.  Analiza rezultata drugih kolokvijuma; 
4. Informacija o organizovanju ljetnje škole: 
5. Statistika mentorstva; 
6. Tekuća pitanja. 

 
 
Tačka 1.   Usvajanje zapisnika sa  99  sjednice Vijeća  
Nakon usvajanja dnevnog reda prešlo se na rad i odlučivanje po tačkama dnevnog 
reda. Zapisnik sa prethodne 99 sjednica  usvojen je bez primjedbi,  jednoglasno. 
Ovlašćuju se Predsjednik Vijeća i Sekretar da ih potpišu. 
 
Tačka 2. Razmatranje  korekcije obračuna plata; 
Kontrolom obračuna plata od strane Zamjenice izvršne direktorice i Rukovodioca 
službe računovodstva konstatovane su  greške u obračunu  za časove predavanja i 
vježbi koje je nastavno osoblje Fakulteta održalo na specijalističkom akademskom  
studijskom programu Menadžment zaštićenih oblasti, u periodu decembar 
2012.godine - mart 2013.godine. Obračun plata je napravljen  za grupu od 10 
studenata. 
 

Zaključak: Vezano za najavljenu negativnu korekciju plata za 6 nastavnika na 
Specijalističkom studijskom programu: Menadžment zaštićenih oblasti, usvojeni su 
sljedeći zaključci:  



- Radi se o novom studijskom programu koji je podržan od strane UNDP. 
Ostvarena je saradnja sa JP Nacionalnim parkovima i nekoliko opština na 
čijim teritorijama postoje nacionalni parkovi (Mojkovac, Kolašin i Plužine). 
Ova oblast je perspektivna i zbog budućih IPA i drugih projekata. Ukazujemo 
na značaj ovog programa ne samo na nivou Fakulteta već i nacionalnom 
nivou. 

- Broj prijavljenih studenata na početku ovog studijskog programa je bio 10. 
To su studenti koji su počeli pohađanje studija, o čemu imamo evidenciju. Na 
isti način smo pokrenuli i novi studijski program iz Računovodstva i revizije. 
Zbog problema neplaćanja školarine jednog broja institucija sa kojima smo 
imali dogovor, broj studenata se smanjio tako da je stanje upisanih studenata 
u drugom semestru 6+1.  Ostala 3 studenta su počela neredovno da prate 
nastavu upravo iz razloga što nijesu sigurni da će Agencija za životnu sredinu 
platiti njihovo školovanje, a sami nijesu u mogućnosti da obezbijede 
finansijska sredstva. 

- Da smo formalno čekali da se svi formalno upišu studijski program ne bi ni 
počeo sa realizaciom nastave u prošlom semestru. Ovako ćemo ostvariti 
novčani prihod  od najmanje 12.000€. Kao što se vidi i sa manjim brojem 
studenata studijski program je isplativ po postojećem načinu obračuna. 

- I pored smanjenja broja studenata ispod 10 nikada se nije prešlo na 
mentorski rad jer je poznato da studenti izbjegavaju ovakav način rada zato 
što kada plate školarinu očekuju redovna predavanja. Upravo zato na našem 
Fakultetu se nikada nije izvodila mentorska nastava tako da trenutno na tri 
magistarska smjera zbog malog broja studenata predavanja se izvode 
redovno svake neđelje iz svakog predmeta iako za to nastavnici nijesu 
obavezni, niti plaćeni. 

- Smatramo da profesori u konkretnom slučaju ne treba da snose rizik 
smanjenja broja  studenta u odnosu na početak čak iako nijesu svi formalno 
bili upisani, jer kao što je navedeno, ovaj studijski program nikada ne bi ni 
počeo. Tražimo podršku za naše napore usmjerene na razvoj jer je evidentno 
da smo se do sada odrekli mnogih primanja u tom smjeru. Podsjećamo da 
zbog finansiranja ostalih troškova na Univerzitetu našim profesorima nikada 
do sada nijesu isplaćena mentorstva za specijalističke i magistarske studije, 
kako je inače predviđeno Pravilnikom.  

- Podržavamo razvoj našeg Fakulteta i Univerziteta čak i da se smanje plate 
dok je kriza, ali nas ovakav način vrijeđa da bez ikakve analize i razgovora 
dobijamo od administracije pregled smanjenja plata posebno kada uz velike 
napore pokušavamo da razvijemo nove studijske programe sa našim 
kadrovima. Na ovaj način se kažnjavaju naši profesori zato što pokušavaju da 
razviju nove studijske programe za koje treba vremena.  

      Zaključak se upućuje  Rektoru Univerziteta i Izvršnoj direktorici. 

 
 



Tačka 3. Analiza rezultata drugih kolokvijuma; 
U okviru treće tačke dnevnog reda izvještaj je podnijela prodekanica za nastavu mr 
Marija Janković.  
Zaključak:   Članovi Vijeća su jednoglasno usvojili ponuđeni izvještaj o realizaciji  
drugih kolokvijuma uz sljedeće konstatacije: 
              -    da su rezultati koje su studenti postigli na drugom kolokvijumu uglavnom 

    zadovoljavajući, 
-   da je izlaznost, prolaznost i pokazani rezultati na pojedinim predmetima  
    ujednačeni i da nema drastičnijih odstupanja u odnosu na predhodni  
    kolokvijum,  
-   da su predavanja završena10.05.2013.godine, i da su  nastavnici, 
asistenti i  
    saradnici u nastavi dostavili podatke o prisutnosti studenata na 
predavanjima i  
    vježbama, 

 
Tačka 4. Informacija o organizovanju ljetnje škole 
Ideja o organizovanju ,,Summer School” je potekla od  nastavnog osoblja koje 
realizuje predmet Finansijsko računovodstvo, zbog slabe izlaznosti i prolaznosti 
studenata na pomenutom predmetu. Kurs će biti organizovan u periodu od 26.08.-
07.09.2013. Pored studenata kurs mogu da pohađaju i drugi zainteresovani 
kandidati. 
Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno usvojili ponuđenu prijedlog. 
  
Tačka 5.  Statistika mentorstva 
U okviru ove tačke dnevnog reda Predsjedavajući Vijećem je upoznao prisutne 
članove sa činjenicom da uredno vodimo evidenciju o mentorstvima kako na 
osnovnim tako i na specijalističkim i magistarskim studijama. Mentorima pri izradi 
završnih, sprcijalističkih i magistarskih radova do sada nijesu isplaćivane 
nadoknade za mentorstva iako je to bilo predviđeno predhodnim Pravilnikom o 
raspodjeli sredstava Univerziteta ,,Mediteran“. 
Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno usvojili   ponuđenu informaciju. 
 
Tačka  9. Tekuća pitanja: 
U okviru ove tačke nije bilo pitanja. 
 
 
  Zapisnik sačinila                                                              Naučno nastavno vijeće 
                                                                                                    predsjedavajući 
                                                                                               
  Vesna Mijatović                                                            doc.dr Dragoljub Janković 

 
 
 
 
 



 
 


